
Fedje kommune 

 

 

Møteprotokoll 
for 

Kommunestyret 
 
Møtedato: 18.02.2021 
Møtestad: Møte vert halde på Teams 
Møtetid: 18:30 - 19:54 
 
Møtet vart halde på Teams. 
 
 
 

   
  

Møtedeltakarar Parti 

Stian Herøy H 

Bjørn Solbakk Frp 

Anna Marit Storemark Ap 

Einar Villanger Ap 

Ernst Horgen H 

Gidske Borge Kolltveit Ap 

Hans Erik Waage Ap 

Kamilla Bjerkholt Karlsen Ap 

Marit Solbakk Øien Frp 

Otto-Andre Nordby H 

Paul Magnar Knapskog H 

Silje Sulen Gullaksen H 

  
 

Møtedeltakarar vara Parti 

Elin Iren Øien Solbakk Frp 

Paul Erling Rognsvåg H 

Thea Koppen Blomvågnes Ap 

 
 

Forfall meldt frå følgjande medlemmar: Parti 

Annika Tvedt Villanger Ap 

Frode Hjønnevåg Frp 

Paul Gunnar Gullaksen H 

 
  

 

 
 
 
Følgjande frå administrasjonen møtte: 
Bjarte Villanger, Dagrun Gunnarson, Gjermund Hagesæter, Kristin Handeland  
 



 

 

 
  



 

 

 
Sakliste 

 
Saknr Tittel 
001/21 Godkjenning av møteinnkalling og sakliste 
002/21 Godkjenning av møtebok 
003/21 Referatsaker 
004/21 Tap og avsetting til fond på kundefordringar for 2020 
005/21 Budsjettrullering årsavslutning 2020 
006/21 Støtte til lokale parti 
007/21 Leige av kommunal tomt - opsjonsavtale 
008/21 Orienteringar frå arbeidsgrupper som er nedsett av kommunestyret 
009/21 Eventuelt 
 
  



 

 

 
001/21: Godkjenning av møteinnkalling og sakliste 
 
Kommunestyret  18.02.2021 
 
 
Behandling: 
 
 
K - sak 001/21 Vedtak: 
 
 Møteinnkalling og sakliste vert godkjent. 

Samrøystes vedteke 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
 
002/21: Godkjenning av møtebok 
 
Kommunestyret  18.02.2021 
 
 
Behandling: 
 
 
K - sak 002/21 Vedtak: 
 
Møtebok frå sist møte vert godkjent. 

Samrøystes vedteke  

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
 
003/21: Referatsaker 
 
Kommunestyret  18.02.2021 
 
 
Behandling: 
 
 
K - sak 003/21 Vedtak: 
 
Me ber om at ordføraren svarar på spørsmål 3, 5, 6 i høyringa om Regional plan for verdiskaping og 
næringsutvikling 2021-2033 på vegne av kommunestyret i Fedje kommune. 



 

 

Me ber om at ordføraren kjem innspel på spørsmål 9 i handlingsprogrammet 2021 og 11 og 13 i 
handlingsprogrammet for 2022-2025. 
Ordføraren meldar seg på dei regionale høyringsmøta på vegne av Fedje kommune. 
 

Samrøystes vedteke  

 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
 
004/21: Tap og avsetting til fond på kundefordringar for 2020 
 
      
 
 
 
 

 
Kommunestyret  18.02.2021 
 
 
Behandling: 
 
 
K - sak 004/21 Vedtak: 
 
Fedje kommune realiserer tap på kundefordringar til husleige på til saman NOK 344 397, og set av 
NOK 152 275 til bunde fond for dekkinga av uteståande husleige.  

Samrøystes vedteke 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
 
005/21: Budsjettrullering årsavslutning 2020 
 
      
 
 
 
 

 
Kommunestyret  18.02.2021 



 

 

 
 
Behandling: 
 
 
K - sak 005/21 Vedtak: 
 
Budsjettet vert endra i tråd med saksutgreiinga. 

Samrøystes vedteke  

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
 
006/21: Støtte til lokale parti 
 
      
 
 
 
 

 
Kommunestyret  18.02.2021 
 
 
Behandling: 
 
 
K - sak 006/21 Vedtak: 
 
Fedje kommune held fram med støtte til lokale partilag, slik det vart vedteke i kommunestyrevedtak 
031/06. Kr 25 000 vert sett av på 14700.1000.1000 i revidert kommunebudsjett for 2021 til å dekke 
den årlege partistøtta. Inndekning: Reduksjon av driftsoverskotet.  

Samrøystes vedteke  

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
 
007/21: Leige av kommunal tomt - opsjonsavtale 
 
 
 
 
Behandling: 
 



 

 

 
 
 
 
Kommunestyret  18.02.2021 
 
 
Behandling: 
Saka vart ikkje handsama i møtet. Saka vart utsett i formannskapet og skulle ikkje vore med på 
sakslista til dette møtet.  
 
K - sak 007/21 Vedtak: 
 
Ingen vedtak  
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
 
008/21: Orienteringar frå arbeidsgrupper som er nedsett av kommunestyret 
 
Kommunestyret  18.02.2021 
 
 
Behandling: 
Otta Andre Nordby H orienterte om  Markedsføringsgruppa sitt arbeid, han fremja forslag til vedtak i 
sitt innlegg. 
 
Silje Sulen Gullaksen H orienterte om Turgruppa sitt arbeid, SiljeSulen Gullaksen H fremja forslag til 
vedtak i sitt innlegg. 
 
Thea Koppen Blomvågnes AP orienterte frå gruppa som skal jobba med lokalitet for ungdomsklubb, 
Thea Koppen Blomvågnes Ap fremja forslag til vedtak i sitt innlegg.  
 
 
 
 
 
K - sak 008/21 Vedtak: 
 
Fedje kommune ser det som veldig viktig å være synlig for potensielt nye tilflyttere. Derfor bevilger 
kommunestyret midler inntil kr 25.000 (eks mva) til kjøp av annonseplass i tilknytning til magasinet 
flytt til. Inndekning gjennom tilsvarende reduksjon av mindreforbruk. 
Samrøystes vedteke 
 
Turgruppa vil senda sitt forlag/ utgtreiing til administrasjonen og be om at administrajonen kjem 
attende til kommunestyre med ei sak, helst til neste møte.   
Samrøystes vedteke  
 
Hans Erik Waage Ap og Thea Koppen Blomvågnes vert valt som to av kommunestyre sine 
representantar til gruppa som skal jobba med lokalisering av ungdomsklubb. 
Samrøystes vedteke 



 

 

 
Thea Koppen Blomvågnes AP  vert leiar for gruppa som skal sjå på lokalitet for ungsomsklubb.  
Samrøystes vedteke 
 
 
 
 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
 
009/21: Eventuelt  
 
Kommunestyret  18.02.2021 
 
 
Behandling: 
Spørsmål frå Kamilla B K Karlsen Ap:  I formannskapet 09.02.21 vart det informert om at minst 20 % 
helsesjukepleiar sin  40 % stilling vert nytta til vaksinering mor Covid - 19 i Fedje kommune. Kva 
prioriteringar er lagt til grunn for denne avgjerda når Regjeringa seier tydeleg i frå om at 
helsesjukepleiarane skal fritakast for denne typen arbeid? Kvifor vert dette gjort når konsekvensane 
er at det kuttast minst 50 % av ein 40 % stilling? Ordførar svarte. 
 
Spørsmål frå Paul Knapskog H:  Kva arbeid er det som vert utført i Uthaugsundet? Er det er ein plan 
for arbeidet?  Ordførar svarte. 
 
Spørsmål frå Silje Sulen Gullaksen H: Fedje Høgre ønskjer ei betre løysing på bosscontainarane på 
kaien. Kva mulighet har me for å betra situasjonen. Hyppigare tømming, flytting av containarar eller 
bygge dei ned. Ordførar svarte. 
 
Spørsmål frå Thea Koppen Blomvågnes Ap: Fedje Arbeiderparti  lurar på korleis det går med saka om 
å fjerna skogen ved gravplassen. Er det gjort nokon vedtak i denne saka tidlegare? Ordførar svarte.  
 
Gidske Borge Kolltveit Ap: Frå Gidske:  Lurer på om ordfører kan oppdatere oss status på U-864. 
Ordførar svarte.  
 
Rådmannen orienterte om rekneskapen for 2020.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

 
 
 
 
K - sak 009/21 Vedtak: 
 
Ingen vedtak  
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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